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Generální ředitel společnosti Pfizer říká, že COVID byl
jen test… „zkouška“ na něco většího, co teprve přijde
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Když generální ředitel společnosti Pfizer Albert Bourla řekl, že
COVID-19 byl jen test, do značné míry to proletělo pod radarem, ale
historie nám říká, že tento komentář by se mohl ukázat spíše jako
varování než mimovolný komentář.

„Opravdu si myslím, že nejlepší dny Pfizeru jsou před námi, protože
Covid pro mě byl jako zkouška, ukázat generali, jak můžete
zmobilizovat organizaci a udělat nemožné, možné proti hlavní
nemoci,“ řekl Bourla.

Je to docela zlověstné prohlášení, když se nad tím zamyslíte, když
uvážíme, že když se podíváme zpět, často můžeme najít případy,
kdy nás někdo přímo nebo rafinovanějším způsobem varoval, že se
schyluje k něčemu špatnému, ale nikdo varování neposlouchal.

Například Alex Jones poukázal na to , že varoval, že k něčemu
podobnému, jako je pandemie COVID-19, dojde v roce 2010. Řekl,
že to nebyla jen nějaká náhodná předpověď, která vyšla; četl operaci
Rockefeller Foundation Operation Lock Step, která konkrétně
popisovala použití viru k nastolení světové vlády a výkonu kontroly
nad lidmi s povinnou karanténou, maskováním, kontrolními stanovišti
a dalším porušováním osobní svobody.

Stejně jako některé z jeho dalších předpovědí, které se naplnily, řekl,
že často existuje spousta varování, ale lidé tomu nevěnují pozornost.

“Jakmile budete mít dostatek technologického rozvoje, dostatek
vědy, cokoli si dokážeme představit, můžeme udělat,” řekl Jones.
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Proto nebude překvapením, pokud se COVID-19 skutečně ukáže
jako pouhá zkouška šatů na skutečnou katastrofu; jak řekl Jones:
“Velké věci se blíží.”

Pandemic byla pro Pfizer nesmírně zisková

Je jasné, proč Bourla a Pfizer možná doufají, že to všechno byl jen
„test“. V roce 2021 společnost Pfizer vydělala téměř 37 miliard
dolarů v tržbách z tohoto úderu, což upevnilo její místo jako jeden z
nejlukrativnějších produktů všech dob. Tím se jejich celkové příjmy
za rok zdvojnásobily na více než 81 miliard dolarů, což bylo více než
HDP většiny zemí.

Není divu, že to mnohé vedlo k závěru, že společnost Big Pharma se
zapojuje do „pandemického ziskuchtivosti“ a také se dostali pod
palbu, protože nebyli ochotni sdílet složení svých vakcín s výrobci
léků v chudších zemích, aby pomohli více lidem nechat se
popichovat.

Skupina Global Justice Now uvedla: „Ale dovolili jsme společnosti
Pfizer zatajit tuto zásadní lékařskou inovaci před velkou částí světa,
a to vše a přitom okrádat systémy veřejného zdraví s lákavou
přirážkou.“

V roce 2022 vytvořili další rekord a vydělali 100 miliard dolarů díky
své vakcíně proti COVID-19 a pilulce na léčbu COVID-19 Paxlovid,
která sama o sobě přinesla téměř 19 miliard dolarů. Celkem téměř
57 miliard dolarů z jejích příjmů v roce 2022 pocházelo z vakcín a
pilulek dohromady.

WEF, WHO, Bill Gates již varují před další pandemií

Další mocní jedinci však také zaznamenali předpovědi ještě větších
pandemií a neměli bychom je také ignorovat. Například Bill Gates
loni varoval, že příští pandemie bude „způsobená člověkem“ a
„mnohem brutálnější“ než COVID-19.
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Řekl také, co bychom měli očekávat, když se to stane: „Příště
budeme mít továrny, které jsou schopny vyrábět [vakcíny] mnohem
rychleji, a tak už za několik měsíců byste měli být schopni vydělat
dost pro svět. Takže budeme mít dostatek zásob, takže na stanovení
priorit nebude záležet, protože pokryjeme všechny.“

Řekl také, že příští pandemie není „záležitost jestli, ale kdy“, přičemž
využívá vyhlídky k volání po celosvětovém dohledu, agresivním
vývoji vakcín a cenzuře.

Mezitím se Světové ekonomické fórum a Světová zdravotnická
organizace otevřeně připravovaly na potenciální „nemoc X“, která by
byla 20krát smrtelnější než COVID-19 a mohla by zabít až 50
milionů lidí. Dokonce pracovali na proaktivním plánu, jak to
zvládnout – a nemělo by být překvapením, že zahrnuje spoustu
vývoje vakcín, pandemický fond a spoustu omezení a cenzury.

Zdroje pro tento článek zahrnují:
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